
BIJDRAGE AB m.b.t. raadsvoorstel 13/82: Vervolg geven aan Oisterwijk aan Z 

 

Voorzitter, 

In de commissie Inwonerszaken is uitvoerig gesproken over dit raadsvoorstel. AB wil het daarom nu 
kort laten. Wij zijn het eens met het eerste onderdeel van het besluit. Wat betreft het tweede 
onderdeel, waaraan nog concreet invulling moet worden gegeven, stelt AB voor het advies van de 
commissie te volgen. Dat is namelijk gebaseerd op wat AB in de commissie heeft voorgesteld.  

De tekst zou dan als volgt komen te luiden: 

“Met de samenleving in gesprek te gaan om ‘op te halen’. Hiertoe zal een aantal mensen uit de raad 
een groepje met een informeel karakter vormen. Men krijgt de volgende opdracht: 

- Geef een omschrijving van hoe wij in Oisterwijk de netwerksamenleving zien;                                                  
- Omschrijf de 3 rollen van de raad hierin;                                                                                                                   
- Geef aan of het bestaande besluitvormingstraject van de raad (denk hierbij aan de 
vergaderstructuur) veranderd zou moeten worden;                                                                                           
- Geef aan welke veranderingen nodig zijn om hier goed invulling aan te geven.” 

Over het punt van de vergaderstructuur nog de volgende opmerking. De Rekenkamer zal de 
komende maanden een rapport uitbrengen over de volksvertegenwoordigende rol van de raad. De 
kans bestaat dat zij dan OOK een uitspraak doet over de vergaderstructuur. AB denkt dat dat geen 
bezwaar zal zijn. Het zal interessant zijn om de voorstellen van beide gremia met elkaar te 
vergelijken. 

Wat betreft de follow-up van dit besluit nemen wij aan dat de GRIFFIE de regie zal nemen. 

Tot zover. 

 

 

 

 

 

 


